
geachte	mw	toet,	beste	claudia,		
	
wederom	dank	voor	een	snelle	doch	niet	inhoudelijke	reactie.	u	licht	dat	ook	toe:	een	inhoudelijke	reactie	zal	langer	
op	zich	laten	wachten.		
	
om	nu	te	voorkomen	dat	we	langs	elkaar	heen	praten,	het	volgende.	ik	begrijp	uit	uw	reactie	dat	u	reeds	contact	heeft	
met	experts	teneinde	de	dialoog	met	de	gemeenschap	te	voeren.		
	
de	punten	die	wij	naar	voren	brengen	betreffen	juist	de	opdracht	aan	de	groep	van	experts	alsook	de	samenstelling	
van	die	groep.		
	
het	lijkt	alsof	u	de	essentie	van	onze	boodschap	dan	ook	niet	heeft	meegekregen.	het	gaat	ons	juist	om	die	
onafhankelijkheid,	terwijl	u	uitsluitend	het	eilandbestuur	aan	het	roer	ziet	staan.		
	
een	werkelijk	onafhankelijke	groep	van	experts	kan	-	per	definitie	-	niet	slechts	door	slechts	één	partij	worden	
aangewezen.		
	
graag	zie	ik	deze	aanvullende	toelichting	worden	meebegrepen	in	onze	brief.		
	
met	vriendelijke	groet,		
	
ir	jht	meijer	mba		
namens	en	met	de	groep	van	betrokken	statianen.		
	
**********************		
	
dear	mrs	toet,	dear	claudia,		
	
thanks	again	for	a	swift	but	non-substantive	response.	you	explain	that	too:	a	substantive	response	will	take	longer.		
	
i	understand	from	your	response	that	you	are	already	in	contact	with	experts	in	order	to	conduct	a	dialogue	with	the	
community.		
	
the	points	we	raise	concern	precisely	the	assignment	to	the	group	of	experts	and	the	composition	of	that	group.		
	
it	seems	as	if	you	have	not	grasped	the	essence	of	our	message.	it	is	precisely	this	independence	that	matters	to	us,	
while	you	only	see	the	island	council	at	the	helm.		
	
a	truly	independent	group	of	experts	cannot	-	by	definition	-	be	appointed	by	just	one	party.		
	
i	would	like	to	see	this	additional	explanation	included	in	our	letter.		
	
yours	sincerely,		
	
ir	jht	meijer	mba		
on	behalf	of	and	with	the	group	of	statians	involved.	
	
Op 18/07/2021 om 17:11 schreef Claudia Toet: 
Geachte heer Meijer, beste Jan,  
 
Dank u wel voor de punten van aandacht. Deze liggen in lijn met onze gedachten (de 
regeringscommissarissen) als input voor het gesprek dat wij met de experts voeren ter 
voorbereiding op het gesprek met de gemeenschap.  
 
Ik zal de brief weer officieel laten bevestigen. Omdat dit echt inhoudelijke punten zijn, die 
verankerd moeten worden in de dialoog met de gemeenschap zal de reactie langer op zicht 
laten wachten. 
 
Vriendelijke groet,  
Claudia Toet  
 


